
移動電源型號：WT-01

用戶手冊
感謝您使用WT-01移動電源

本產品適合為絕大部分DC-5V的通
訊及數碼產品充電

產品介紹

1.本產品是由2個USB口，一個Type-c口，一個Micro口，
   一個無線充，一個數碼管顯示屏 4 組成.， 個照明燈

2.電量指示：本產品帶1個數碼管顯示屏，便於您對移動電
    源掌控，按一下按鍵，可顯示當前電量狀態.

3.照明燈打開模式：長按3秒按鍵，4個燈亮；單擊按鍵，4
個燈微亮；再單擊按鍵，SOS模式;再單擊按鍵,快閃模式;長按3
秒關閉4個燈.

給設備和手機充電

1.支持QC快充，快速給設備充電

支持無線充最大 iPhone7.5W

.

2. 10W, .

3.支持設備邊充邊放.

4.支持大部分DC5V的手機和設備充電.

5.根據不同的手機和設備選擇USB線.

給移動電源充電

1.本產品支持Type-C口、Micro口給移動電源充電.支持太陽能

    給移動電源充電 ,太陽能充電最大功率為5.5V/0.3A（如圖2/3/4）

2.不同的充電器給移動電源充滿時間不一樣，使用快充充电器最

快可5小時充滿整個移動電源.

注意事項

1.因本品容量較大，采用快充充电器，為其充滿最快需5小時左右，具體請以實際

     為准.

2.若使用本品給用電設備充電時出現不能充電，請檢查接線是否正常，牢固.充電接口配

     件是否合適，建議選用隨機附送配件或正規品牌電源適配器與充電線為其充電.

3.移動電源存在轉換效率，故移動電源容量不等同於可充容量.

4.本移動電源適合給絕大部分手機充電，會出現不支持個別型號手機充電.

5.建議至少每6個月內為其完成一次完全充電.

儲存與工作溫度

安全說明

選用高品質鋰電池與優質芯片，請放心使用

1.請不要擅自拆卸本產品，不要將產品放入高溫處或投入火中，否則會有燃燒
   或爆炸危險。
2.請勿靠近易燃物品及在陽光下暴曬.
3.請勿與堅硬的物體相撞擊.
4.如果發現本品有鼓脹等明顯不良現象或被充電設備有鼓脹等其他明顯不良現
    象，請用戶停止使用本產品.
5.此設備不適用於生理、感知和心智能力低下的人士（包括兒童），除非有專門
負責他們人身安全的人士監督或指導他們使用.應當看管好小孩，以確保他們不將
此當玩具來玩.

類型：鋰電

容量：26800mAh

太阳能输入：DC5.5V/0.3A

Micro輸入:DC5V/3A   9V/2A   12V/1.5A   

TYPE-C輸入:DC5V/3A   9V/2A   12V/1.5A 

USB1输出：DC5V/2A

USB2 輸出:DC5V/4.5A   4.5V/5A   9V/2A   12V/1.5A

TYPE-C 輸出:DC5V/3A    9V/2A    12V/1.5A

无线充输出：10W              

尺寸:176*86.4*28.7mm

重量：530g

顏色：黑   红   蓝   橙

移動電源*1PCS

A-C充电线*1PCS

說明書*1PCS

挂绳*1PCS

保修卡 *1PCS

保修卡
本產品為客戶提供自購買之日起12個月內的保修服務本產品為客戶提供自購買之日起12個月內的保修服務

保障條件:需要保修服務時,請出示本保修卡,並請詳細填寫相

關內容.本公司向產品用戶提供從產品購買之日起12個月的

保質期.

保修範圍:

1.在正常使用的狀態下出現產品質量問題.

2.如因操作失誤造成對產品的損害,不在保修範圍.

3.自行拆機後,不予保修.

4.標貼撕毀的機器,不予保修.

不在保修範圍內的產品,我司可提供維修服務,維修費用需由
客戶承擔.

購買日期

電子郵箱

客戶地址

客戶姓名

聯繫電話

產品異常現象描述

Micro接口

USB接口1

圖2：TYPE-C口給移動電源充電

圖3：Micro口給移動電源充電

Power bank Model : WT-01

User Manual

Thanks for choosing WT-01 power 
bank model
This model compatible with most DC
5V devices

Product presentation

1.This item consists of two USB ports, one Type-C port and one 
    Micro port. a wireless charger, digital display, four lights

2.Power indicator: this item has a digital display screen, which 
    is convenient to show the power.Press the button to display 
    the current state of power.

3. Floodlight mode: long press the button for 3 seconds, 4 lights 
    on; Click the button and the four lights will be slightly on. Then 
    click the button again will be SOS mode;Click the button again, 
    flash mode; Long press 3 seconds to turn off 4 lights.

Charge mobile phone devices

Charge Power Bank

1. The item supports type-C port and Micro port to charge your phones, 

     Also support Solar panel recharging.The max power of  solar panel is 

     5.5V/ 0.3A (as shown in Figure 2/3/4)

2. Different chargers charge the power bank for different time,if 
    using fast charger can be as fast as 5 hours to fully charged the 
    power bank 

Attentions

1. Cause the capacity is high of this model, use fast charger to full charge it need only 5
     hours. but subject to the actual use. 
2. If this model doesn`t work ,Please check the devices connected or not, Confirm you 
     chose the right cable or not. Suggest using original adapter and cable accessories.
3. As the power bank has conversion rate, so the battery capacity is not the real capacity 
   you can use.  The battery capacity is not the real capacity you can use.
4. Support most mobile phone model.
5. At least every half year, make a full charging circulation.

Storage and working temperature

safety instructions

1.Don`t separate this model by yourself. Don`t put product into high 

    temperature or fire

2.Do not approach flammable items 

3.Do not hit with hard objects

4.If find there is bulge,Please stop using

5.Children don`t touch

Power bank

A-C Cable

Sling

Manual

Warranty card

Warranty Card

The warranty time is one year

Warranty Policy

Please show your warranty card when you need warranty services, 

and fill in the relevant information ,we offer one year warranty time.

Scope of warranty :
1.The failure of a product under normal use

Email

Address

Contact Number

Anomaly Product description

Micro input port charging power bank model

Storage and working temperature(Please use it during the 
normal temperature in order to protect the battery life )

Storage temperature:-5~ +35℃ (Less than one month) -5 ~+30℃
(Less than 6 months)

Working temperature: Charging0~+45℃ .  discharging-20~+60℃

Warning: If don`t follow safety instructions,maybe cause a fire,some 
breakdown or other damages

Specification Accessories

(1)  Type-c port charging power bank model

(2)

Model

Purchase Data

Name

Even if within the warranty period, if the following occurs, certain 
maintenance costs will be charged.
1.The malfunction and damaged caused by incorrect use ,the 
    unauthorized  repairs and alteration.
2.Products tags are tear up.

Lithium battery

過電保護 漏電保護 電芯智能保護 高轉換效率

圖4：太陽能板給移動電源充電

 Digital display

Type-C input and output

Micro inputUSB output2

USB output1

LED light

solar panel charging power bank mode(3)

Battery type：

Capacity：

Micro input:DC5V/3A   9V/2A   12V/1.5A   

TYPE-C input:DC5V/3A   9V/2A   12V/1.5A 

USB  output :   

TYPE-C output:DC5V/3A    9V/2A    12V/1.5A

Wireless charge:10W              

Size:

Weight：530g

Color:Black   Red   Blue  Orange

Li-ion battery

solar panel

26800mAh

5.5V/0.3A

1 DC5V/2A

USB  output2:DC5V/4.5A   4.5V/5A   9V/2A   12V/1.5A  

176*86.4*28.7mm

 input:DC       

4.單擊按鍵打開無線充，綠色無線充指示燈常亮，如果35秒
後無線充上無設備，無線充功能關閉，同時無線充綠色指示
燈滅，無線充功率故障指示燈顯紅色。

數碼顯示屏

Type-C接口

USB接口2

照明燈

無線充電

Wireless charge

4. Click the button to open the wireless charge, and the green 
    wireless charge indicator light will always be on. If no device
    is on the wireless charge after 35 seconds, the wireless charge 
    function will be off, and the green wireless charge indicator light 
    will be off,  the wireless charging power fault indicator light will 
    show red.

1. Support quick charging of QC and charging your devices quickly
2. Support wireless charging 10W output. iPhone 7.5W wireless 
     charging
3. Support pass through function
4. Support charging of most DC5V mobile phones and devices.
5. Choose different cables according to different phones and devices.
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